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 R O M Â N I A 

JUDEŢUL VASLUI 

COMUNA REBRICEA 

CONSILIUL LOCAL 

Cod poştal- 737455 – REBRICEA – Telefon: 0235/457050; Telefon/fax : 0335/819630 

comunarebricea@yahoo.com 
   

 

Nr. 860 din 30.01.2015 

 
 

 

PROCES – VERBAL  
 

privind desfăşurarea şedinţei ordinare a Consiliului 

 local al comunei Rebricea, din data de 30 ianuarie 2015, ora 1300 

 
 

 

SECRETARUL COMUNEI 

- Face apelul nominal al membrilor Consiliului local şi constată că sunt prezenţi 13 consilieri 

si 2 delegati satesti din 13 si, respectiv, 2 care alcătuiesc Consiliului local al comunei Rebricea. 

Şedinţa se declară legal constituită.  

- Participă la lucrările şedinţei domnul Radu Valerică, primarul comunei Rebricea. 

- Mai participa: 

 doamna Agheorghiesei Mariana, Referent Camin cultural Rebricea. 

 doamna Onu Alina – Elena, inspector (asistent social). 

- Pune la dispoziţia consilierilor procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară, pentru a fi 

studiat, după care, ulterior, îl va supune aprobării Consiliului local. 

 

PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ - domnul consilier, SCÂNTEE FĂNICĂ 

În conformitate cu Dispoziţia nr. 25 din 23.01.2015 emisă de primarul comunei Rebricea, 

Consiliul local al comunei Rebricea a fost convocat în şedinţă ordinară, pentru data de astăzi, 30 

ianuarie 2015, ora 1300, cu următoarea ordine de zi: 

  1. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificarilor la Actul Constitutiv si la Statut, ca 

urmare, a primirii unor noi membri asociati, a majorarii patrimoniului si a stabilirii cuantumului 

cotizatiei anuale, a Hotărârii de Guvern nr. 742 din 10 septembrie 2014, privind modificarea 

anexelor nr. 2 și 4 la Hotărârea de Guvern nr.855 din 13 august 2008 pentru aprobarea actului 

constitutiv-cadru şi a statutului - cadru ale asociaţiilor de dezvoltare intercomunitară cu obiect de 

activitate serviciile de utilităţi publice, precum și aprobarea modificărilor și completarilor 

ulterioare, la Asociaţia pentru dezvoltare intercomunitară de utilitati publice pentru serviciul de 

alimentare cu apa si de canalizare din municipiile Vaslui, Barlad, Husi si orasul Negresti judetul 

Vaslui, la care judeţul Vaslui este membru asociat. 

 2. Proiect de hotărâre privind aprobarea cofinantarii proiectului ,,Asistenta tehnica pentru 

pregatirea aplicatiei de finantare si a documentelor de atribuire pentru ,,Proiectul regional de 

dezvoltare a infrastructurii de apa si apa uzata din Judetul Vaslui in perioada 2014-2020”. 

 3. Proiect de hotarare privind aprobarea situatiilor deosebite pentru acordarea unor 

ajutoare de urgenta. 

 4.  Proiect de hotarare privind aprobarea „Planului de analiză şi acoperire a riscurilor” - 

comuna Rebricea, judeţul Vaslui, pentru anul 2015. 

 5. Proiect de hotarare privind aprobarea numărului de asistenţi personali, din comuna 

Rebricea, judetul Vaslui, pentru anul 2015. 
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 6. Proiect de hotarare privind atribuirea in folosinta gratuita a unui teren apartinand 

domeniului public al comunei Rebricea, in suprafata de 5 mp situat pe raza satului Rebricea, 

comuna Rebricea catre E-ON Moldova Distributie S.A. pe durata existenței obiectivului. 

 7. Proiect de hotarare privind incetarea mandatului de viceprimar al comunei Rebricea al 

domnului Zaharia Petrea inainte de termen, ca urmare a demisiei din aceasta functie. 

 8. Raport de activitate a viceprimarului comunei Rebricea, pe anul 2014. 

 9. Analiza de pregatire in domeniul situatiilor de urgenta pe anul 2014. 

 10. Interpelari si raspunsuri. 

  

Dacă mai sunt şi alte propuneri ? 
 

Supun la vot ordinea de zi:  
 

    -  Cine este „pentru” ? 
 

  -  Cine este „contra” ? 
 

-  Cine se abţine ? 

 

In unanimitate, ordinea de zi a fost aprobata. 

 

 1. Trecem la primul punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, Radu 

Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind aprobarea 

modificarilor la Actul Constitutiv si la Statut, ca urmare, a primirii unor noi membri asociati, 

a majorarii patrimoniului si a stabilirii cuantumului cotizatiei anuale, a Hotărârii de Guvern 

nr. 742 din 10 septembrie 2014, privind modificarea anexelor nr. 2 și 4 la Hotărârea de 

Guvern nr.855 din 13 august 2008 pentru aprobarea actului constitutiv-cadru şi a statutului - 

cadru ale asociaţiilor de dezvoltare intercomunitară cu obiect de activitate serviciile de 

utilităţi publice, precum și aprobarea modificărilor și completarilor ulterioare, la Asociaţia 

pentru dezvoltare intercomunitară de utilitati publice pentru serviciul de alimentare cu apa si 

de canalizare din municipiile Vaslui, Barlad, Husi si orasul Negresti judetul Vaslui, la care 

judeţul Vaslui este membru asociat. 

 - Dau cuvântul domnului viceprimar, Zaharia Petrea pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea modificarilor la Actul 

Constitutiv si la Statut, ca urmare, a primirii unor noi membri asociati, a majorarii 

patrimoniului si a stabilirii cuantumului cotizatiei anuale, a Hotărârii de Guvern nr. 742 din 

10 septembrie 2014, privind modificarea anexelor nr. 2 și 4 la Hotărârea de Guvern nr.855 

din 13 august 2008 pentru aprobarea actului constitutiv-cadru şi a statutului - cadru ale 

asociaţiilor de dezvoltare intercomunitară cu obiect de activitate serviciile de utilităţi publice, 

precum și aprobarea modificărilor și completarilor ulterioare, la Asociaţia pentru dezvoltare 

intercomunitară de utilitati publice pentru serviciul de alimentare cu apa si de canalizare din 

municipiile Vaslui, Barlad, Husi si orasul Negresti judetul Vaslui, la care judeţul Vaslui este 

membru asociat. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea modificarilor la 

Actul Constitutiv si la Statut, ca urmare, a primirii unor noi membri asociati, a majorarii 

patrimoniului si a stabilirii cuantumului cotizatiei anuale, a Hotărârii de Guvern nr. 742 din 

10 septembrie 2014, privind modificarea anexelor nr. 2 și 4 la Hotărârea de Guvern nr.855 

din 13 august 2008 pentru aprobarea actului constitutiv-cadru şi a statutului - cadru ale 

asociaţiilor de dezvoltare intercomunitară cu obiect de activitate serviciile de utilităţi publice, 

precum și aprobarea modificărilor și completarilor ulterioare, la Asociaţia pentru dezvoltare 

intercomunitară de utilitati publice pentru serviciul de alimentare cu apa si de canalizare din 

municipiile Vaslui, Barlad, Husi si orasul Negresti judetul Vaslui, la care judeţul Vaslui este 

membru asociat. 
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 DISCUTII: 
 

 Domnul consilier, Nicu Doru intreaba cat plateste comuna Rebricea ca membru in cadrul 

ADIV. 

 Domnul primar raspunde ca aceasta cotizatie este in suma de 3000 lei si ca s-a platit si in 

anii anteriori. 

  

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

aprobarea modificarilor la Actul Constitutiv si la Statut, ca urmare, a primirii unor noi 

membri asociati, a majorarii patrimoniului si a stabilirii cuantumului cotizatiei anuale, a 

Hotărârii de Guvern nr. 742 din 10 septembrie 2014, privind modificarea anexelor nr. 2 și 4 

la Hotărârea de Guvern nr.855 din 13 august 2008 pentru aprobarea actului constitutiv-

cadru şi a statutului - cadru ale asociaţiilor de dezvoltare intercomunitară cu obiect de 

activitate serviciile de utilităţi publice, precum și aprobarea modificărilor și completarilor 

ulterioare, la Asociaţia pentru dezvoltare intercomunitară de utilitati publice pentru serviciul 

de alimentare cu apa si de canalizare din municipiile Vaslui, Barlad, Husi si orasul Negresti 

judetul Vaslui, la care judeţul Vaslui este membru asociat. 

 
  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

Cu majoritate de voturi (12 voturi „pentru” si 1 (una) „abtinere”- dl Nicu Doru, din 13 

consilieri, care alcatuiesc consiliul local), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 2. Trecem la cel de-al doilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind 

aprobarea cofinantarii proiectului ,,Asistenta tehnica pentru pregatirea aplicatiei de 

finantare si a documentelor de atribuire pentru ,,Proiectul regional de dezvoltare a 

infrastructurii de apa si apa uzata din Judetul Vaslui in perioada 2014-2020”. 

 - Dau cuvântul doamnei secretar, Sârcu Geanina - Elena, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea cofinantarii proiectului 

,,Asistenta tehnica pentru pregatirea aplicatiei de finantare si a documentelor de atribuire 

pentru ,,Proiectul regional de dezvoltare a infrastructurii de apa si apa uzata din Judetul 

Vaslui in perioada 2014-2020”. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea cofinantarii 

proiectului ,,Asistenta tehnica pentru pregatirea aplicatiei de finantare si a documentelor de 

atribuire pentru ,,Proiectul regional de dezvoltare a infrastructurii de apa si apa uzata din 

Judetul Vaslui in perioada 2014-2020”. 

 

 DISCUTII: 
 

 Domnul primar spune ca propunerea cu infiintarea centrului social ramane valida, insa nu se 

poate aplica integrat. Referitor la modernizarea drumului, insa se poate accesa o suma destul de 

buna. Nu putem aplica si noi si ADIV-ul pentru proiecte de finantare europena, pe acelasi fel de 

proiecte (canalizare, epurare) fiindca se face dubla finantare. Din cate am inteles, pot aplica si 

ONG-urile, insa trebuie sa faca dovada terenului. Vom vedea daca putem accesa prin parteneriate, 

dar trebuie ca acestea sa aiba ca obiect atributii de asistenta sociala. 
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 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

aprobarea cofinantarii proiectului ,,Asistenta tehnica pentru pregatirea aplicatiei de 

finantare si a documentelor de atribuire pentru ,,Proiectul regional de dezvoltare a 

infrastructurii de apa si apa uzata din Judetul Vaslui in perioada 2014-2020”. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (13 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local), proiectul de 

hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 3. Trecem la cel de-al treilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind 

aprobarea situatiilor deosebite pentru acordarea unor ajutoare de urgenta. 

 - Dau cuvântul doamnei secretar, Sârcu Geanina - Elena, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea situatiilor deosebite 

pentru acordarea unor ajutoare de urgenta. 

 -  Dau cuvântul domnului consilier, Nicu Doru, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si turism, 

pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea 

situatiilor deosebite pentru acordarea unor ajutoare de urgenta. 

 

 DISCUTII: 
  

 Domnul primar explica faptul ca, prin acest proiect de hotarare se stabilesc situatiile 

deosebite prin care se pot acorda ajutoare de urgenta, insa ca o buna practica spune ca va da citire 

in continuare, in fata consiliului local tuturor cererilor de acest gen. 

 Domnul consilier, Tulbure Constantin intreaba daca in prezentul proiect de hotarare se 

vorbeste de cuantumul maxim ce poate fi acordat. 

 Domnul consilier, Morariu Ionel spune ca in prezentul proiect de hotarare este trecuta si 

racordarea la curent, insa pe raza comunei sunt foarte multe persoane in aceasta situatie si daca se 

afla de aceasta posibilitate, se aduna numai in Ratesu-Cuzei vreo 20 de cazuri. Cu aceasta suma, nu 

se racordeaza, se acopera doar o diferenta. 

 Domnul consilier, Nicu Doru spune ca taxa de racordare e standard. 

 Domnul primar precizeaza ca la aprobarea bugetului, vom vedea daca aprobam sau nu. 

 Domnul consilier, Morariu Ionel intreaba daca se acorda ajutoare de urgenta si daca se 

distrug bunuri, de exemplu un gard? 

 Domnul consilier, Scantee Fanica spune ca exista o serie de oameni expusi la inundatii. 

 Domnul primar spune ca daca solicitantul cere, trebuie sa i se dea, daca sunt bani. 

 Sunt invitate doamnele Agheorghiesei Mariana, Referent Camin cultural Rebricea si Onu 

Alina – Elena, inspector (asistent social), pentru a da lamuriri, cu privire la aplicarea Legii nr. 

416/2001. 

Doamna inspector asistent social, Onu Alina – Elena spune ca un beneficiar de ajutor social 

nu trebuie sa aiba a doua casa si mai mult de 20 ari de teren intravilan. 

Doamna Agheorghiesei Mariana precizeaza faptul ca o familie nu trebuie sa depaseasca 

2500€, iar persoana singura, 1500€, acest lucrul reiesind din fisa de calcul, din programul elaborat 

de minister si mai specifica faptul ca animalele sunt valorificate in functie de valorile date de 

program (de ex o vaca poate valora 100 €). 

Domnul primar spune ca putem face o triere la cei care au a doua casa ridicata si nu locuiesc 

impreunam, ci cu parintii, in alta casa. 
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Domnul primar precizeaza ca hotararea de consiliu local prin care s-a stabilit redeventa 

pentru terenurile concesionate tinerilor ne-a fost respinsa la viza la Prefectura. 

Domnul consilier, Nantu Costel spune ca racordarea la curentul electric trebuie sa se faca 

doar in anumite situatii, cred ca ar trebui sa se aplice doar anumitor categorii de persoane, cum ar 

cele cu dizabilitati. 

Domnul Cicoveanu Virgil spune ca ar trebui sa aprobam anexa in forma prezentata de 

initiator, fara nicio modificare. 

Domnul consilier, Elisei Marcel spune ca nu este de acord cu aceasta propunere si crede ca 

aceste ajutoare de urgenta ar trebui sa se dea numai persoanelor cu dizabilitati, nu si celor care sunt 

apte de munca si prefera sa stea acasa si sa nu munceasca.   

Domnul presedinte de sedinta, Scantee Fanica supune la vot proiectul de hotarare in forma 

prezentata de initiator, fara nicio alta modificare. 

 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

aprobarea situatiilor deosebite pentru acordarea unor ajutoare de urgenta. 

   

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

Cu majoritate de voturi (12 voturi „pentru” si 1 (una) „abtinere”- dl Elisei Marcel, din 

13 consilieri, care alcatuiesc consiliul local), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 4. Trecem la cel de-al patrulea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului 

primar, Radu Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind 

aprobarea „Planului de analiză şi acoperire a riscurilor” - comuna Rebricea, judeţul Vaslui, 

pentru anul 2015. 

  - Dau cuvântul domnului sef SVSU, Ciubotaru Andrian, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea „Planului de analiză şi 

acoperire a riscurilor” - comuna Rebricea, judeţul Vaslui, pentru anul 2015. 

  - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea „Planului de 

analiză şi acoperire a riscurilor” - comuna Rebricea, judeţul Vaslui, pentru anul 2015. 

 

 NU EXISTA DISCUTII LA ACEST PUNCT. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (13 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local), proiectul de 

hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 5. Trecem la cel de-al cincilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului 

primar, Radu Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind 

aprobarea numărului de asistenţi personali, din comuna Rebricea, judetul Vaslui, pentru 

anul 2015. 
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 - Dau cuvântul doamnei secretar, Sârcu Geanina - Elena, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea numărului de asistenţi 

personali, din comuna Rebricea, judetul Vaslui, pentru anul 2015. 

 -  Dau cuvântul domnului consilier, Nicu Doru, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si turism, 

pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea 

numărului de asistenţi personali, din comuna Rebricea, judetul Vaslui, pentru anul 2015. 

 

 NU EXISTA DISCUTII LA ACEST PUNCT. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (13 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local), proiectul de 

hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 6. Trecem la cel de-al saselea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind 

atribuirea in folosinta gratuita a unui teren apartinand domeniului public al comunei 

Rebricea, in suprafata de 5 mp situat pe raza satului Rebricea, comuna Rebricea catre E-ON 

Moldova Distributie S.A. pe durata existenței obiectivului. 

 - Dau cuvântul doamnei secretar, Sârcu Geanina - Elena, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind atribuirea in folosinta gratuita a 

unui teren apartinand domeniului public al comunei Rebricea, in suprafata de 5 mp situat pe 

raza satului Rebricea, comuna Rebricea catre E-ON Moldova Distributie S.A. pe durata 

existenței obiectivului. 

 -  Dau cuvântul domnului consilier, Nicu Doru, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si turism, 

pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind atribuirea 

in folosinta gratuita a unui teren apartinand domeniului public al comunei Rebricea, in 

suprafata de 5 mp situat pe raza satului Rebricea, comuna Rebricea catre E-ON Moldova 

Distributie S.A. pe durata existenței obiectivului. 

 

 NU EXISTA DISCUTII LA ACEST PUNCT. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (13 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local), proiectul de 

hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 7. Trecem la cel de-al saptelea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului 

primar, Radu Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind 

incetarea mandatului de viceprimar al comunei Rebricea al domnului Zaharia Petrea inainte de 

termen, ca urmare a demisiei din aceasta functie. 
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 - Dau cuvântul doamnei secretar, Sârcu Geanina - Elena, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind incetarea mandatului de viceprimar 

al comunei Rebricea al domnului Zaharia Petrea inainte de termen, ca urmare a demisiei din 

aceasta functie. 

 -  Dau cuvântul domnului consilier, Nicu Doru, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si turism, 

pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind incetarea 

mandatului de viceprimar al comunei Rebricea al domnului Zaharia Petrea inainte de termen, ca 

urmare a demisiei din aceasta functie. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind incetarea mandatului de 

viceprimar al comunei Rebricea al domnului Zaharia Petrea inainte de termen, ca urmare a 

demisiei din aceasta functie. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret 

si sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

incetarea mandatului de viceprimar al comunei Rebricea al domnului Zaharia Petrea inainte de 

termen, ca urmare a demisiei din aceasta functie. 

 

 DISCUTII: 
 

 Domnul primar ii multumeste pentru activitatea desfasurata si il intreaba daca isi mentine in 

continuare demisia. 

 Domnul viceprimar multumeste domnilor consilieri si domnului primar pentru colaborarea 

fructuoasa si spune ca nu vrea sa-si mai asume functia de viceprimar in continuare. 

 Domnul consilier, Morariu Ionel spune ca grupul PSD si-a desemnat deja un reprezentatnt. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (13 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local), proiectul de 

hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

8. Trecem la cel de-al optulea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului 

viceprimar, Zaharia Petrea, pentru a prezenta Raportul de activitate a viceprimarului comunei 

Rebricea, pe anul 2014. 

 

 DISCUTII: 
 

 Domnul consilier, Scantee Fanica spune ca la capitolul curatenie nu trebuie multi bani. 

 Domnul consilier, Morariu Ionel spune ca la acest capitol suntem deficitari total si ca pe 

deal sunt saci intregi de mizerie, pe terenul lui Netca. Trebuie facut front comun cu beneficiarii de 

la ajutor social si spune ca populatia trebuie disciplinata, pentru a duce gunoaile la punctul 

amenajat, deoarece e din ce in ce mai multa mizerie. 

 Domnul consilier, Tulbure Constantin zice ca si la Tufesti, pe marginea paraului, mai exact 

de-a lungul apei, sunt aruncate gunoaie si daca sunt intrebati de ce fac acest lucru, spun ca sunt 

proprietari. 
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 Domnul consilier, Nantu Costel spune ca problema curateniei trebuie data in grija 

beneficiarilor de ajutor social, pe sectoare si cerut socoteala de la seful echipei desemnat in acest 

sens. 

 Domnul consilier, Vatavu Titi spune ca la Tufesti se pune gunoiul din 2 in 2 metri. 

 Domnul consilier, Cicoveanu Virgil spune ca trebuie marit numarul de tomberoane si ca 

preluarea gunoiului sa se faca mai des. 

 Domnul consilier, Mihaila Neculai spune ca mai exista o problema si cu masina de preluare 

a gunoiului si ca de cate ori se suna, se spune ca e stricata si sa se revina cu un telefon. 

 Domnul primar spune ca trebuie formata cate o echipa cu beneficiarii de la Legea 416/2001, 

pe fiecare sat, care sa nu faca altceva in afara de colectarea gunoiului. 

 

 9. Trecem la cel de-al noualea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului sef 

S.V.S.U., Ciubotaru Andrian, pentru a prezenta Analiza de pregatire in domeniul situatiilor de 

urgenta pe anul 2014. 

 

 DISCUTII: 
 

 Domnul consilier Vatavu Titi spune ca centralele nu sunt avizate, iar daca se intampla vreo 

nenorocire, domnul primar raspunde intai. 

 Domnul primar spune ca trebuie sa gasim bani, sa rezolvam si aceasta problema, fiindca e 

in joc viata oamenilor aici. 

 Domnul primar aduce in discutie si problema salarizarii sefului SVSU, el fiind platit ca sef 

formatie pompieri, precizand ca i s-au acordat clase de salarizare suplimentare, intrucat a fost numit 

in echipa proiectului „Extindere de retea”, insa in momentul in care se va finaliza proiectul, se vor 

termina si sporurile acordate aici. 

 Domnul consilier, Tulbure Constantin intreaba de ce platim iluminat public si spune ca este 

o problema ridicata de o persoana din sat, deoarece nu sunt becuri, majoritatea fiind arsa. 

 Domnul consilier, Vatavu Titi spune ca la stalp, la curent, la Tufesti, muncitorii de la Renel 

nu au izolat firul. 

 Domnul primar spune ca trebuie scoase ornamentele de sarbatori de la stalpi si ca trebuie sa 

apelam la o firma specializata in acest sens, asta in cazul in care nu ne ajuta domnul Elisei. 

 

10. Interpelari si raspunsuri. 
10.1. Vreau sa aduc in atentia D-vs adresa firmei Condmag, prin care solicita 

concesionarea terenului din spatele statiei CFR, pentru a-si depozita utilajele si spune ca o sa facem 

un contract de sponsorizare in acest sens, caruia ii voi da citire, pentru a putea incasa 

concesionarea, fiindca procedura este destul de anevoioasa si de lunga durata si asta ar insemna sa 

pierdem banii, pe aceste luni. 

10.2. O alta problema pe care v-o aduc la cunostinta este ca din lipsa de cvorum, nu s-a 

desfasurat sedinta ACT-ului de saptamana aceasta. Vom relua procedura si se va convoca nominal, 

pe baza de semnatura, pe data de 8 februarie, la ora 14. Se va alege presedintele si consiliul director 

si va invit la aceasta sedinta in calitate de crescatori de animale. 

10.3. Cea de-a treia problema este cea referitoare la scoaterea ornamentelor de la stalpi si 

il rog pe domnul Elisei daca poate si este disponibil sa ne ajute cu aceasta problema. 

 

 DISCUTII: 

 Domnul consilier Elisei Marcel spune ca o sa-si faca timp pentru a rezolva aceasta problema 

insa nu promite nimic. 

  Supun la vot procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară:  
 

         -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
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In unanimitate (13 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local), se aprobă. 

 

Domnul primar, Radu Valerica convoacă în şedinţă ordinară Consiliul local al 

comunei Rebricea, pentru data de 12 februarie 2015, ora 1300, ce va avea loc la sediul 

administrativ al Primăriei comunei Rebricea, cu următoarea ordine de zi:  

 1. Proiect de hotarare privind aprobarea decontarii navetei cadrelor didactice, pentru 

luna ianuarie 2015. 

 2. Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifului unic pentru serviciile publice de 

alimentare cu apa potabila si de canalizare. 

 3. Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 

2015. 

 4. Proiect de hotarare privind alegerea viceprimarului comunei Rebricea, judeţul 

Vaslui. 

 5. Depunerea juramantului de catre viceprimarul comunei Rebricea, judetul Vaslui. 

 6. Proiect de hotarare privind alegerea preşedintelui de şedinţă, pentru perioada martie 

– mai 2015. 

 7. Interpelari si raspunsuri. 

 

 

 

 
  Va multumim! 

 

 

 

        PREŞEDINTE  DE  ŞEDINŢĂ,               SECRETAR,  

                 

            Consilier, Scântee Fănică                                                Sârcu Geanina – Elena  


